
JAARVERGADERING 

Van de Vrije Universiteitsdagen op lo en i i Juli 1946 
te Zwolle gehouden is een uitgebreid verslag opgenomen 
in het Vrije Universiteitsblad van September van dat jaar. 
In verband daarmee zij hier slechts gememoreerd, dat de 
Wetenschappelijke Samenkomst werd gehouden onder 
presidium van Prof. Dr G. C. Berkouwer en dat referaten 
werden geleverd door Prof. Dr G, H. A. Grosheide F.W.zn 
over " D e sterrenkunde als Wetenschap" en door Dr 
J. H. Kroeze te Dokkum onder het onderwerp "Iets over 
Ras Sjamra en het K(e) R(e) T-verhaal". Beide referaten 
zijn inmiddels in druk verschenen en voor belangstellenden 
thafts nog aan het Bureau verkrijgbaar. 

De vergadering van Vrouwen V.U. Hulp, welke 
gehouden werd in de Luth. Kerk te Zwolle, stond onder 
leiding van Mevrouw J. Zwart-de Jong te Halfweg. Prof. 
Mr /. A. Diepenhorst was eerste spreker met als onderwerp 
"Universiteit en Maatschappij". Voorts sprak Mevrouw 
G. Gilhuis-Smitskamp te Rotterdam over "Genot of Gewin" . 

In den bidstond, die aan den vooravond van de eigen
lijke Jaarvergadering werd gehouden, ging voor Ds H. A. 
Munnik te Zwolle. 

De jaarvergadering op Donderdag 11 Juli stond 
onder leiding van den President-Curator Dr J. Donner, 
die in zijn openingsrede de vraag aan de orde stelde "Heb
ben onze offers, heeft ons werk voor de V.U. wezenlijke 
waarde?" Inde morgenvergadering werd voorts met groote 
belangstelling aangehoord de rede van Ds S. R. Smilde te 
Rotterdam over het onderwerp "Meer dan oo i t " . Bij 
de huishoudelijke zaken werd het Jaarverslag vastgesteld, 
de rekening goedgekeurd, bestuursverkiezing gehouden 
en voorts besloten om een ingekomen voorstel van het lid 
der Vereeniging Mr K. Groen, tot wijziging van het Huis
houdelijk Reglement waardoor de eisch zou vervallen, dat 
Directeuren en Curatoren en leden van de Commissie van 
Enquête lid moeten zijn van een kerk behoorende tot het 
kerkverband van de Gereformeerde Kerken in Nederland, 
uitgesteld in verband met het feit, dat het voorstel door 
omstandigheden buiten schuld van den voorsteller te laat 
was ingekomen. Door de komende jaarvergadering zal over 
dit voorstel beslist moeten worden. Het Bestuur der Ver
eeniging heeft inmiddels een gemotiveerd prae-advies ter
zake samengesteld, dat aan de leden wordt toegezonden. 

In de middagvergadering heeft Ds H. A. Munnik 
als Voorzitter van de Regelingscommissie aan Directeuren 
aangeboden het resultaat van een gehouden collecte in de 
provincie Overijsel. De opbrengst daarvan is verantwoord 
in de rekening over 1946. Voorts werd een rede gehouden 
door den Heer H. Algra te Huizum over het onderwerp 
" D e groot Centrale" en door Prof. Dr R. Hooykaas over 
" D e valschelijk dusgenaamde wetenschap". 

UNIVERSITEIT 

Ook voor den cursus 1946/47 hebben Directeuren een 
bedrag moeten uittrekken om de Commissie voor de ge
zondheidszorg van student n in staat te stellen haar werk 
te verrichten. De bestaande Commissie voor de lichamelijke 
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en cultureele vorming van de studenten zette haar arbeid 
vooTt. Men vond in den heer C. C. F. Gordijn iemand die 
met veel toewijding zijn taak vervult. 

Het Psychotechnisch Laboratorium der Vrije Uni
versiteit te Amsterdam is met ingang van i September 1946 
gesplitst in twee afdeelingen, waarvan de bedrijfsafdeeling 
naar een Stichting voor toegepaste psychologie overgaat. 
De steeds voortgaande groei maakte een dergelijke maat
regel gewenscht. Het filiaal-laboratorium voor psycho
techniek in Arnhem werd opgeheven, mede in verband 
met het vertrek van den chef, den heer J. Schouten, die een 
benoeming van elders ontving en aanvaardde. 

Met groote voldoening maken Directeuren melding 
van het feit, dat de Rijksbeurzen voor studenten aan de 
Vrije Universiteit in het cursusjaar 1946/47 weer ten volle 
zijn toegekend, zelfs tot een grooter aantal dan voorheen, 
zoodat nu het maximum aantal beurzen voor de Vrije 
Universiteit (tien) zijn toegewezen. Eveneens is aan een 
vrij groot aantal studenten van onze Universiteit een rente
loos voorschot door het Rijk verstrekt. 

Voor de Economische faculteit, waarvoor een 
Senaatscommissie in het leven is geroepen, kon nog niet tot 
uitwerking van de reeds jaren bestaande plannen worden 
overgegaan. Directeuren betreuren het zeer dat zij in dit 
opzicht nog niet van verder strekkende plannen mede-
deeling kunnen doen. 

De Wis- en Natuurkundige faculteit verkreeg een 
subsidie van de Nederl. Organisatie voor toegepast natuur
wetenschappelijk onderzoek, waaruit het onderzoek naar 
radio-activiteit van bodem, water en lucht in ons land moet 
worden gestimuleerd. Door het Scheikundig Laboratorium 
werd een contract afgesloten met Brocades Stheeman en 
Pharmacia, N.V. Kón. Pharm. Fabrieken voor bepaalde 
werkzaamheden, die in het Laboratorium worden verricht 
onder leiding van den hoogleeraar en door de assistenten 
van de Vrije Universiteit. 

Ter gelegenheid van de herdenking van den stich-
tingsdag der Vrije Universiteit hield de Rector-Magnificus 
Prof. Dr R. H. Woltjer, op 21 October een rede over 
"Overlevering en werkelijkheid". 

Te beginnen met een uitgave van de Theologische 
faculteit (Prof. Dr F. V^. Grosheide over "Heilshistorische 
Exegese") is besloten een serie geschriften uit te geven, 
onder den naam "Wetenschappelijke uitgaven van de Vrije 
Universiteit". 

Met de stichting voor de opleiding van Christelijke 
Journalisten werd een regeling getroffen. 

De mogelijkheid en wenschelijkheid tot het vormen 
van Christelijke volksuniversiteiten en cursussen tot op
leiding ^voor middelbare akten is bij de instanties nog in 
onderzoek. 

Lezingen door en voor het Calvijnfonds te houden 
zijn in voorbereiding. 

Het probleem der Vrije Universiteitsgebouwen 
blijft nog steeds even groot. Alleen reeds de mededeeling 
dat het Laboratorium voor de Wis- en Natuurkundige 
faculteit, dat berekend is op 100 studenten voor de practica, 
thans aan 200 studenten werkgelegenheid moet verschciffen, 


